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已知托運人符合規定聲明 

香港特別行政區政府 

民航處 

 
本人代表  
  

(托運人公司名稱 - 須與托運人公司的商業登記文 

件上所示的相同) 

 (托運人公司註冊所在國家/地區的政府發出的商業 

登記文件編號) 

 

(下稱“本公司”) 向： 

 
 

謹此聲明： 

(a) 托運的空運貨物由可靠的人員在不受干擾的處所處理。 

(b) 在本公司準備、儲存和運送托運的空運貨物期間，這些貨物均獲妥善保護，不受干擾。 

(c) 本人同意，任何托運的空運貨物的包裝和內含物品可基於保安理由而接受檢查。 

(d) 托運的空運貨物並無藏有任何爆炸品或燃燒裝置。 

(e) 本人同意接受民航處或其代理人突擊巡查或在預先通知後巡查。本人亦同意直接向民航處提供任 

何文件，以便監察本公司有否遵從《托運人規定文件》和《管制代理人制度空運貨物處理程序》 

訂明的保安規定，以及民航處不時發出的任何其他指示。 

(f) 本人會確保本公司持續遵從《托運人規定文件》訂明的保安規定，並把這些規定告知可接觸空運 

貨物及／或相關裝運單據的所有人員。 

(g) 在下列情況下，本人會在合理時間內盡快向認可本公司為已知托運人的管制代理人提供有關詳 

情： 
(i) 更換負責實施及監管貨物保安措施的主管人； 

(ii) 更改處所或可能影響保安的程序； 

(iii) 本公司停業，不再處理空運貨物；或 

(iv) 本公司不再實施《托運人規定文件》所訂明的保安措施。 
 

本人明白故意作出虛假聲明可能遭檢控，本人並同意為此聲明承擔責任。 
 

 

姓名：  日期：  

 (須與護照或身分證上所示的全名相同)   

職位：  簽署：  

公司地址：* 
 

  

出貨地址：# 
 

   

 
公司印鑑： 

 

附註 1. 本聲明須每三年重新簽訂一次。 

 2. 本聲明須由負責實施及監管貨物保安措施的主管人簽署。 

 *  須與托運人公司的商業登記文件上所示的相同。 

 #  始發空運貨物的地址。 

HKCAD KCDC-C (2016 年 3 月) 

 

 

 

 順豐速運（中國）有限公司  (接收本公司托運貨物的管制代理人公司名稱) 

 

 RA 19267  (上述管制代理人的管制代理人編號) 
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 Known Consignor 

 Declaration of Compliance 

  

Civil Aviation Department (CAD) 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
I, for and on behalf of  
 

(company name of consignor – as shown in the 
business registration document) 

  
(number of business registration document issued by the government 
of the country with which the consignor company is registered) 

 

(hereafter referred to as “the company” ) hereby declare to:- 

 
 

that: 
(a) Consignments of air cargo are prepared in secure premises by reliable staff members. 
(b) Consignments of air cargo are protected against tampering during shipment preparation, storage and 

transportation for which the company is responsible. 
(c) I accept that the packaging and the contents of any consignment of air cargo may be examined for security 

reasons. 
(d) Consignments of air cargo do not contain any explosive or incendiary device. 
(e) I accept unannounced or announced inspections by CAD or its agents and agree to provide any documents 

directly to CAD for the purpose of monitoring compliance with security requirements stipulated in the 
Requirement Document for Consignor, the Handling Procedures for Regulated Agent  
Regime and any other directions given from time to time by CAD. 

(f) I will ensure the continual compliance with the security requirements stipulated in the Requirement Document 
for Consignor and that the requirements are communicated to all staff members with access to consignment of 
air cargo and/or related shipping documents 

(g) I will provide the regulated agent who recognizes my status of known consignor with the relevant details as 
soon as reasonably possible if: 
(i) the person responsible for application and supervision of the implementation of cargo security has 

changed; 
(ii) changes to premises or procedures are likely to significantly impact on security; 
(iii) the company ceases trading and no longer handles air cargo; or 
(iv) the company no longer implements the required security controls stipulated in the Requirement 

Document for Consignor. 
 

I understand that making false declaration knowingly may be liable to prosecution and I accept responsibility for this 
declaration. 
 

Name:  Date:  

 (full name as shown on ID/passport)   

Position in Company:  Signature:  

Company Address:* 
 

  

Site Address:
 #
 

 

   

 Company Chop:  

Note: 1. This Declaration shall be renewed every 3 years. 
 2. This Declaration shall be signed by the person responsible for application and supervision of the implementation of cargo security. 
 * As shown in the business registration document. 
 # Address of the site which originate consignment of air cargo. 
HKCAD KCDC-C (March 2016) 
 

 

  (company name of the regulated agent who receives 

 S.F. Express (China) Limited  cargo consignment from my company) 

 

 RA 19267  (RA code of the above regulated agent) 

 


